



ARTI MOTION

日常关节和跟腱营养

FOR JOINT AND TENDON SUPPORT
AND MAINTENANCE

为关节和跟腱提供营养支持和维护

1. RECOMMENDED USE 使用建议

Cavalor Arti Motion provides optimum support to maintain healthy joints and tendons.

Cavalor Arti Motion 为维持健康的关节和跟腱提供最佳营养支持。

It contains nutrients such as collagen, methylsulfonylmethane (MSM), glucosamine, chondroitin sulphate, etc. which are known for their beneficial effect on joints. Cavalor Arti Motion is used to maintain strong bones and joint flexibility in horses during the growth phase, horses that have just started working, older horses and also to provide support for sport horses.

它含有胶原蛋白、甲基磺酰甲烷 (MSM)、氨基葡萄糖、硫酸软骨素等营养物质，这些物质以其对关节的有益作用而闻名。Cavalor Arti Motion 非常适合在处于生长发育阶段的马匹、刚开始工作的马匹、年龄较大的马匹，促进骨骼生长，加强骨骼系统和促进关节灵活性，为运动马匹提供支持。

2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 产品特性 关键成分

Type II hydrolysed collagen: Type II collagen produces fibre. This collagen fibre network supports the joints and strengthens tissue.

II 型水解胶原蛋白：II 型胶原蛋白产生纤维。这种胶原蛋白纤维网络支持关节并强化身体组织。

Methylsulfonylmethaan (MSM): is an organosulphur compound. Sulphur is important for the muscles, joints, cartilage, bones and blood; MSM is the most easily absorbable and biologically available source of sulphur.

甲基磺酰甲烷 (MSM)：是一种有机硫化物。硫对肌肉、关节、软骨、骨骼和血液很重要；MSM 是最容易吸收和生物可利用的硫源。

Glucosamine and chondroitin sulphate: Glycosaminoglycans are vital building blocks for ligaments, tendons, bones and synovia (synovial fluid). The chondroitin sulphate we use has

JOINTS AND TENDONS

a low molecular weight, which means that it is easily absorbed into the horse's body. Similar to other raw materials, quality is also a benchmark for price and effectiveness in this case. Cavalor selects raw materials with the highest active ingredient content. For example, the chondroitin sulphate contains 90 % active ingredients.

氨基葡萄糖和硫酸软骨素：糖胺聚糖是韧带、肌腱、骨骼和滑膜（滑液）的重要组成部分。我们使用的硫酸软骨素分子量较低，这意味着它很容易被马的身体吸收。与其他原材料类似，在这种情况下，质量也是价格和有效性的基准。Cavalor 选择活性成分含量最高的原料。例如，硫酸软骨素含有 90% 的活性成分。

Organic (IntelliBond & chelated) trace minerals copper, zinc, manganese: play a key part in the joint mechanism. Chelated minerals are more biologically available than inorganic trace minerals.

有机（IntelliBond 和螯合）微量矿物质铜、锌、锰：在关节机制中起关键作用。螯合矿物质比无机微量矿物质更具生物可利用性。

Vitamine C: has a significant antioxidant function and is important for the absorption of the active ingredients. It increases immunity.

维生素 C：具有显著的抗氧化作用，对有效成分的吸收很重要。它可以增加免疫力。

MSM ➤ 140,000		
Glucosamine ➤ 110,000	Copper ➤ 1,250.1	Manganese ➤ 11,113.2
Chondroitin sulphate ➤ 10,000	ZinC ➤ 11,113.2	Vitamine C ➤ 25,000

PRODUCT PROPERTIES - KEY INGREDIENTS

3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

Mix 30 g (ponies and recreational horses) or 45 g (sport horses) of Arti Motion with the feed daily.

1 measuring scoop in the bucket is equal to 15 g. Maximum 90 g per day per horse.

The best results are achieved after a minimum of 4 weeks.

每天将 本产品 30 克 (PONY 和娱乐骑乘马) 或 45 克 (运动马) 与马粮混合饲喂。桶中的 1 个量勺等于 15 克。每匹马每天最多 90 克。至少 4 周后达到最佳效果。

Tip: Cavalor Arti Motion can also be used following a treatment with Cavalor Arti Matrix.

使用提示：Cavalor Arti Motion 日常关节和跟腱营养也可以在使用 Cavalor Arti Matrix 强效关节和跟腱营养一个疗程后作为维持使用。

Not every horse needs the same level of protection. Cavalor Arti Motion supports healthy tendons and joints and is especially intended for horses in the growth phase, non-working horses and horses that are not heavily strained. As the intensity of an effort increases, the strain on tendons and joints also grows, meaning there is a greater risk of injury. Cavalor Arti Matrix meets the increased needs of the locomotor apparatus in sport horses and provides extra support. Cavalor ArtiTec provides proven protection at peak times and helps to mitigate negative processes caused by excessive strain.

并非每匹马都需要同等程度的保护。Cavalor Arti Motion 日常关节和跟腱营养支持健康的跟腱和关节，特别适用于处于生长阶段的马、非工作马和关节负荷不大的马。随着运动强度的增加，肌腱和关节的压力也会增加，这意味着受伤的风险更大。Cavalor Arti Matrix 满足了运动马额外营养需求，为关节和跟腱提供额外的支持。Cavalor ArtiTec 比赛马关节和跟腱保护液为运动马巅峰时刻提供经过有效的保护，并有助于减轻因过度紧张而导致的负面反应。

4. PACKAGING AND STORAGE 包装和储存

Store in a cool, dry place. Will keep for up to 3 years after production.

储存在阴凉，干燥的地方。保质期 3 年。



#/OUTER BOX	EANCODE	PACKAGING 包装	# DAYS 天数	TYPE OF HORSE 马匹类型
4	 5 900185 425016	Cavalor Arti Motion 2 KG – 4.4 lbs	66	Ponies and recreational horses PONY 和娱乐骑乘马
			44	Sport horses 运动马
1	 5 902387 425016	Cavalor Arti Motion 5 KG – 11 lbs	166	Ponies and recreational horses PONY 和娱乐骑乘马
			111	Sport horses 运动马